
          
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0021/2014 

Datum: 21.12.2017 

 

Z A P I S N I K 

 

21. redne sejo  Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 21. decembra, 

z začetkom ob 16.00 uri,  v sejni sobi Izvir hotela Radin.  

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Erik IVANUŠA, Franc HIMELRAJH, Aleš KAUČIČ, Janez 

KONRAD, Kristjan KÜČAN, Miroslav MADON, Simona MLINARIČ, Zlatko MIR, Vladimir 

RANTAŠA, Srečko RAUTAR, Jožef TOPLAK, Anja TRSTENJAK in Sašo ZIDAR. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI:  Ivan KLOBASA 

 

OSTALI PRISOTNI: Mojca MAROVIČ, Nataša TOPLAK, Jasna DIVJAK, Tatjana 

VRBANČIČ, Janez IVANUŠA, Davor ZAMUDA  in Zdenka ŠTEFANEC, vsi OU 

 

NOVINARJI: TV AS - snemalec,  

 

 

Župan je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je prisotnih 14 svetnikov in svetnic, in 

tako je Občinski svet Občine Radenci sklepčen. 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 21. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal zamenjavo  točk dnevnega reda in sicer zamenjata se točki AD 

13 in AD 6 tako, da   

 

 AD 13 postane AD 6 – tj.  Predlog Sklepa o pripravi hrane v Vrtcu Radenci – Radenski 

mehurčki, za enoto Grozdek Kapela , in točka  

 AD 6 postane AD 13 – tj. Skupni  Elaborat obvezne občinske gospodarske javne 

službe Oskrba s pitno vodo v Sistemu C  

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje spremenjeni dnevni red.  

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval  nihče sveta. 

 

Sprejet je bil naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta 

2. Potrditev zapisnika 7. izredne seje Občinskega sveta 

3. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

4. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov  

5. Predlog Sklepa o pripravi hrane v Vrtcu Radenci – Radenski mehurčki, za enoto 

Grozdek Kapela  

6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

»Zavod za turizem in šport Radenci« – skrajšani postopek 

7. Predlog Odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2018 – prva obravnava 



8. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu izvajanja obveznih  

občinskih gospodarskih javnih služb zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov na 

območju Občine Radenci – prva obravnava 

9. Predlog Sklepa o statusnem preoblikovanju zasebne lekarniške dejavnosti - Lekarna 

Radenci  

10. Predlog Sklepa o financiranju obnove vodovodnih priključkov in vgradnja vodovodnih 

jaškov  

11. Predlog Sklepa o prenosu premoženja v upravljanje Zavodu za turizem in šport 

Radenci 

12. Skupni  Elaborat obvezne občinske gospodarske javne službe Oskrba s pitno vodo v 

Sistemu C  

13. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

AD 1 POTRDITEV ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 277/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 20. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 19. 10. 2017. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2 POTRDITEV ZAPISNIKA 7. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 278/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 7. izredne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 09. 11. 2017. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Seji se je ob 16.10 uri pridružil g. Aleš Kaučič.  

 

AD 3  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI  ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacijo o dejavnosti med sejama in povedal: 

 



 Da je občina  od DRSC dobila Pripravljalno projektno naloga za obnovo ceste od 

rondoja do mostu. 

 OS je seznanil, da se nova poslovna stavba ureja oz. odpravljajo se 

pomanjkljivosti, prav tako pa da smo objavili javni razpis za zbiranje ponudb za 

dobavo pohištva za ureditev pisarn v  novi poslovni stavbi. 

 Povedal je tudi, da se je obnovil postopek denacionalizacije, še vedno ni končan 

postopek z Wieslerji  v Novem Mestu. 

 Povedal je tudi, da je DOSOR dobil  odločbo za dodatnih 46 koncesijskih mest, 

tako, da ne bo imel več problemov s financiranjem. 

 Prav tako je OS seznanil, da s podjetjem Saubermacher potekajo pogovori o 

pripravi novega odloka. 

 Svetnike je seznanil, da je podpisal Sklep o začasnem financiranju za obdobje 

jan.- mar. 2018 

 Navedel je še, da se je udeležil izobraževanja v Bruslu. 

 

 

AD 4  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  

 

Vprašanje so zastavili: 

 

G. VLADIMIR RANTAŠA je opozori in povedal, da je potrebno na cesti od 

zadruge do križišča za Boračevo uredi prometno ureditev. Le ta je pri trgovini 

Jager urejena, ko pa zaviješ naprej proti Dosorju, pa je zelo nevarno. Potrebno 

bo razmisliti o razširitvi ceste proti Dosorju, ali da se naj zaradi večje 

preglednosti  narišejo vsaj vmesne črte. 

 

ODGOVOR: 
Predlog bomo posredovali pristojnim prometnim službam, ki bodo proučili, če je možen zaris levega 

zavijanja na obstoječem vozišču, v tem primeru bi zadevo lahko izvedli v kratkem času. Odgovor bo 

sledil na naslednji seji. 
 

G. FRANC HIMELRAJH je pohvalil izgradnjo videonadzora na pokopališču v 

Radencih. Povedal je še, da je potrebno narediti prehod za pešce na Kapelski 

cesti. 

 

ODGOVOR: 
Odgovor glede prehoda je zapisan v nadaljevanju. 
 

 

G. ZLATKO MIR je podal naslednja vprašanja in sicer : 

 

povedal je, da se je potrebno z DRSCI dogovoriti o  izgradnji montažnega 

rondoja na relaciji Radenci - križišče za Boračevo, saj je le ta glede na frekvenco 

prometna nujno potreben. 

 

ODGOVOR: 
Za izvedbo tovrstnega rondoja je potrebno izdelati projektno nalogo, ki mora biti potrjena s strani 

DRSI in zagotoviti sredstva v proračunu. 
 

 

Država ima v letu 2018 v pripravi program zavarovanj železniških prehodov. 

Tudi v naši občini imamo nekaj prehodov, ki so zavarovani samo s prometnim 

znakom. Tudi cesta za Boračevo ima tak prehod. Predlaga, da se poskušamo 

vključiti v ta program. 

 

ODGOVOR: 



Glede razpisa za zavarovanje železniških prehodov se bomo pozanimali, če izpolnjujemo pogoje in se 

na razpis tudi prijavili. 
 

Povedal je, da v Okoslavci graba ob vsakem večjem deževju pred kapelo velika 

luža, prav tako pa deževje prinese na cesto veliko zemlje. Takšna cesta je zelo 

nevarna za vse udeležence. 

 

ODGOVOR: 
Zadeva je bila posredovana v reševanje inšpektoratu za ceste. 

 
 

Sprašuje kaj se dogaja s projekti za modernizacijo ceste Okoslavci – Radenci. 

Razen tega, da so se postavili znaki za prepoved vožnje tovornjakov, nima 

drugih informacij. 

 

ODGOVOR: 
V teh dneh smo prejeli v podpis projektno nalogo za pripravo projektne dokumentacije za 

rekonstrukcijo državne ceste Radenci-Grabonoš. Podpisan dokument bomo vrnili po obravnavi na seji 

odbora za okolje in GJS in ostalih odborih. 

 
 

Povedal je tudi, da se je letos končala obnova pločnika Radenci-Kapelski Vrh. V 

projektih so bili vrisani prehodi za pešce, izvedeni pa zdaj niso. Cesta je zelo 

nevarna, zato bi bilo v redu, da sami uredimo te prehode. 

 

ODGOVOR: 
Prehoda za pešce na omenjeni trasi niso bili predvideni v projektu, ki je bil revidiran s strani DRSI. S 

strani inšpekcije za ceste je bilo zatrjeno, da je na tovrstnih odsekih bolj nevarno izvesti prehode za 

pešce, saj gre za psihološki učinek pešca, ki se takrat počuti bolj varno in ni pazljiv na odvijanje 

prometa. 

 

 

Zanima ga, kaj je z zadevo Križanič, ali je zadeva urejena ali ne. 

 

ODGOVOR: 

Načrt razpolaganja s premoženjem Občine Radenci je sestavni del Odloka o proračuna Občine 

Radenci za l. 2018, katerega so svetniki Občine Radenci potrdili v 1. obravnavi dne 21.12.2017.  

Za sprejem odloka je po zakonodaji predpisan 2-fazni postopek, kar pomeni, da bo načrt veljaven šele, 

ko bo potrjen na seji OS v drugi obravnavi.  

 

G. Zvonko Križanič ima več odprtih stvari; v kolikor se moj odgovor ne nanaša na isto zadevo, prosim 

za konkretizacijo zadeve. 
 

 

V medijih je opazil, da se veliko dela na kolesarskih poteh. Sprašuje ali  

sodelujemo v kakšnem projektu, da bi uredili lahko kolesarske poti tudi pri nas.  

 
ODGOVOR: 

Zavod za turizem in šport Radenci se je udeležil koordinacijskega sestanka občin, ki je potekal v petek, 

27. 10. 2017 v Murski Soboti,  kjer so nam  predstavili informacije glede priprave Drugega povabila 

za Dogovor za razvoj regij v okviru prednostne naložbe 4.4. Spodbujanje multimodalne urbane 

mobilnosti.  

Prav tako, se bo Zavod za turizem in šport Radenci  udeležil 2. delovnega sestanka, vezano na  projekt 

Murska kolesarska pot, ki bo v ponedeljek 29.01.2018 ob 10.00 uri na sedežu Občine Velika Polana. 

Vsebina dnevnega reda sestanka je vezana na možnost priprave skupnega projekta občin, ki so 



umeščene v predlog za razglasitev Biosfernega območja reke Mure. Vsebina predloga mora biti 

vezana na program upravljanja Natura 2000 in je sofinanciran in sredstev Kohezijskega sklada. 

 

Zanimalo ga je ali ima država kakšen terminski plan glede rekonstrukcije 

Panonske ceste in kdaj bodo pričeli z deli. 

 
ODGOVOR: 

Za Panonsko cesto je bila podpisana projektna naloga, tečejo postopki priprave prometne študije in 

na podlagi nje izdelava izvedbenega projekta za rekonstrukcijo. 

 

 

AD 5  PREDLOG SKLEPA O PRIPRAVI HRANE V VRTCU RADENCI – RADENSKI 

MEHURČKI, ZA ENOTO GROZDEK KAPELA  

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za finance, proračun in gospodarske javne 

službe in Družbene dejavnosti in ga v predlagani vsebini tudi potrdili. 

 

Razpravljala sta g. Janez KONRAD in g. Jožef TOPLAK 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 279/14 

 

Sklep o pripravi hrane v Vrtcu Radenci – Radenski mehurčki za enoto Grozdek 

Kapela se navezuje na Sklep o potrditvi sistemizacije oddelkov in zaposlenih v 

šol. letu 2017/2018 v Vrtcu Radenci - Radenski mehurčki, št. 602-0001/2017-2, 

potrjen na 18. redni seji OS Občine Radenci (14.7.2017). 

Predlagana sprememba se izvrši z notranjo kadrovsko prerazporeditvijo tako, 

da se delež zaposlenega kuharja, ki je bil planiran za prevoz hrane iz matične 

kuhinje vrtca na enoto Kapela in razdelitev hrane na Kapeli, v 42% deležu 

zaposlitve prerazporedi  iz matične kuhinje vrtca v kuhinjo OŠ Kapela. 

 

Prehrana za enoto Grozdek na Kapeli se po tej prerazporeditvi pripravlja v 

kuhinji OŠ Kapela.     

 

Ob koncu šolskega leta 2017/18 oz. pred podajo predloga sistemizacije 

oddelkov in zaposlenih za šolsko leto 2018/19 v potrditev, pripravi vrtec 

preverbo glede ekonomičnosti priprave hrane v matični kuhinji vrtca oz. v 

kuhinji OŠ Kapela. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6  PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA »ZAVOD ZA TURIZEM IN ŠPORT 

RADENCI« – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  



Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetnem odloku je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga tudi potrdila.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 280/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavoda za turizem in šport Radenci«– 

skrajšani postopek. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 7  PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RADENCI ZA LETO 2018   – 

PRVA OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Tatjana VRBANČIČ. 

 

O predmetnem odloku sta razpravljala Odbor za finance, proračun in gospodarske javne 

službe in Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in ga v 

predlagani vsebini tudi potrdila.  

 

Razpravljali so: g. Miroslav MADON, g. Erik IVANUŠA, g. Jožef TOPLAK, g. Nikolaj BRUS, 

g. Vladimir RANTAŠA in g. Zlatko MIR. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 281/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o proračunu občine Radenci za leto 

2018 v prvi obravnavi z vsemi prilogami in ga daje v 30 dnevno javno razpravo, 

ki začne teči s 28. 12. 2017 in traja do vključno 26. 1. 2018. 

 

Vpogled je možen v prostorih Občine Radenci.  

 

V času javne razprave lahko vsi zainteresirani vpogledajo v predlog proračuna 

in občinski upravi posredujejo svoje pripombe. Pripombe morajo biti podane v 

pisni obliki do navedenega roka.  

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 8  PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O NAČINU 

IZVAJANJA OBVEZNIH  OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB 



ZBIRANJA IN PREVOZA KOMUNALNIH ODPADKOV NA OBMOČJU OBČINE 

RADENCI – PRVA OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem odloku sta razpravljala Odbor za finance, proračun in gospodarske javne 

službe in Statutarno pravna komisija in ga v predlagani vsebini tudi potrdila.  

Razpravljali so: g. Erik IVANUŠA, g. Miroslav MADON in g. Nikolaj BRUS. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 282/14  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o načinu izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb zbiranja in 

prevoza komunalnih odpadkov na območju Občine Radenci, v 1. obravnavi. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9  PREDLOG SKLEPA O STATUSNEM PREOBLIKOVANJU ZASEBNE  

LEKARNIŠKE DEJAVNOSTI - LEKARNA RADENCI  

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Vera Sever. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljal Odbor za družbene dejavnosti in ga v predlagani 

vsebini tudi potrdil.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 283/14  

 

Občinski svet Občine Radenci podaja soglasje k prenosu koncesije zasebne 

lekarniške koncesionarke Nade Frangež, mag. farm., Lekarna Radenci na 

Lekarna Radenci, lekarniška dejavnost d. o. o., kot univerzalnega pravnega 

naslednika.   

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10  PREDLOG SKLEPA O FINANCIRANJU OBNOVE VODOVODNIH   

PRIKLJUČKOV IN VGRADNJA VODOVODNIH JAŠKOV  

 



Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Odbor za finance, proračun in gospodarske javne 

službe, Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in Odbor 

za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in ga v predlagani vsebini tudi potrdili.  

 

Razpravljali so: g. Janez KONRAD, g. Zlatko MIR in g. Jožef TOPLAK. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 284/17 

 

Občinski svet Občine Radenci soglaša s predlogom Sklepa o financiranju obnove 

vodovodnih priključkov in vgradnjo vodovodnih jaškov v skladu s tehničnim 

pravilnikom za obstoječe stanovanjske stavbe na območju javnega 

vodovodnega sistema v Občini Radenci.  

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI je glasoval 1 svetnik. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 AD 11  PREDLOG SKLEPA O PRENOSU PREMOŽENJA V UPRAVLJANJE   ZAVODU 

ZA TURIZEM IN ŠPORT RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za finance, proračun in gospodarske javne 

službe in Statutarno pravna komisija in ga v predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 285/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o prenosu premoženja v upravljanje 

ZTIŠ Radenci. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 12  SKUPNI  ELABORAT OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE   

            SLUŽBE OSKRBA S PITNO VODO V SISTEMU C  

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 



Uvodno obrazložitev je podal g. Davorin Kurbos, direktor podjetja JP Prlekija. 

 

O predmetnem Elaboratu sta razpravljala Odbor za finance, proračun in gospodarske 

javne službe in odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in 

ga v predlagani vsebini tudi potrdila.  

 

Razpravljali so: g. Vladimir RANTAŠA, g. Nikolaj BRUS, g. Zlatko MIR, g. Franc 

HIMELRAJH in g. Jože TOPLAK.  

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 279/14  

 

1. Občinski svet se je seznanil s Skupnim elaboratom na področju obvezne občinske gospodarske javne 

službe Oskrba s pitno vodo v Sistemu C za leto 2018.  

2. Občinski svet daje pozitivno mnenje k predlaganim enotnim cenam obvezne občinske gospodarske javne 

službe varstva okolja oskrbe s pitno vodo v Sistemu C, in sicer:  

 K predračunski enotni ceni omrežnine za obvezno občinsko gospodarsko javno službo varstva okolja 

Oskrba s pitno vodo v Sistemu C za leto 2018, ki za osnovni priključek znaša 9,9550 EUR/na mesec, 

 K predračunski enotni ceni vodarine za obvezno občinsko gospodarsko javno službo varstva okolja 

Oskrba s pitno vodo v Sistemu C, ki znaša 0,7000 EUR za 1 m
3
 prodane pitne vode. 

3. Pristojni organ občine potrdi za vse nepridobitne uporabnike  javne službe Oskrba s pitno vodo v Sistemu 

C 30 % subvencijo enotne cene omrežnine tako da omrežnina za nepridobitne uporabnike za osnovni 

priključek DN 13-15 znaša 6,9685 EUR.  . Subvencija enotne cene javne službe oskrba s pitno vodo v 

Sistemu C se prične izvajati sočasno z uveljavitvijo novih enotnih cen omrežnine in vodarine in velja do 

preklica subvencije, oziroma do spremembe sklepa o subvencioniranju. Sredstva za subvencioniranje 

enotnih cen javne službe oskrba s pitno vodo v Sistemu C občina zagotavlja mesečno za svoje občane iz 

občinskega proračuna.  

4. Za vse pridobitne uporabnike javne službe v občini veljajo enotne cene obvezne občinske gospodarske 

javne službe varstva okolja oskrbe s pitno vodo v Sistemu C, brez subvencije. 

5. Enotne cene obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja oskrba s pitno vodo v Sistemu C  

veljajo tudi za vse uporabnike predmetne javne službe na območju občin Sistema C, ki se oskrbujejo s 

pitno vodo iz drugih vodovodnih sistemov. 

6. Enotne cene obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja oskrba s pitno vodo v Sistemu C, 

veljajo tudi za prodajo pitne vode drugim izvajalcem javne službe oskrba s pitno vodo v drugih občinah, 

katerih uporabniki javne službe se oskrbujejo s pitno vodo iz vodovodnega Sistema C. 

7. Nove enotne cene obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja, Oskrba s pitno vodo v 

Sistemu C iz predhodnih sklepov, pričnejo veljati in se uporabljati v vseh občinah sistema C, s pričetkom 

naslednjega meseca od dneva njihove potrditve.  

8. Z dnem uveljavitve novih enotnih cen obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja, Oskrba 

s pitno vodo v Sistemu C iz predhodnih sklepov, več ne veljajo in se ne uporabljajo cene, ki so veljale 

pred uveljavitvijo predmetnih novih enotnih cen. 

 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 



 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 13 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

Ob koncu seje je predsedujoči povedal, da bodo svetniki dobili odgovore na vsa 

zastavljena vprašana v pisni obliki na eni izmed naslednjih sej. 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 21. redne  seje Občinskega sveta Občine Radenci. 

 

 

Predsedujoči je sejo končal ob 19.30 uri. 
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